
         
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beantwoording Technische vragen 
2e bestuursrapportage 2023 

 
 
 

  



CDA 
Partij Vraag  

nr 
Prog Onderwerp Vraag 

CDA 
 
 
 

1 1 
(p. 8) 

Energiekosten gemeentelijke 

gebouwen 

 
 

Vraag:  
Vorig jaar was er een tegemoetkoming in de energiekosten bij de Trefkoele+ en de Spil. 

Is er voor dit jaar ook aanvullende ondersteuning nodig? Of valt dit binnen de 4 ton? 
 
Antwoord: 
Zowel de Trefkoele als de Spil zijn geen gemeentelijke gebouwen. Mogelijke aanvullende 
ondersteuning voor energie voor deze gebouwen valt niet onder de genoemde 4 ton. 
Deze is alleen voor gemeentelijke gebouwen, rioolpompinstallaties, openbare verlichting 
etc. Er is echter geen verzoek vanuit de kulturhuzen voor energie-ondersteuning.  
 

CDA 2 1 
(p. 8) 

Totale personeelslasten 
 
 

Vraag: 
Door personeelswisselingen wordt er een beroep gedaan op flexibiliteit van het huidige 
personeel, deze flexibiliteit kent zijn grenzen. Vanwege ziekte moet er extra personeel 
worden ingehuurd. Kan er niet gelijk een beroep worden gedaan op externe inhuur van 
personeel bij vrijgevallen formatie plaatsen? 
 
Antwoord: 
Nee. De personeelswisselingen hebben niet tot gevolg dat een formatieplaats vrijvalt, er 
wordt een nieuwe medewerker voor geworven die de plaats inneemt van de vertrokken 
medewerker. En ingeval van ziekte is er ook geen sprake van vrijval omdat de werkgever 
naar de zieke medewerker de loondoorbetalingsverplichting heeft en dus de werkelijke 
loonkosten van betrokkene ten laste moet brengen van de begrote loonkosten. Ingeval 
van ziekte komt de organisatie dus voor dubbele kosten te staan: de kosten van de zieke 
werknemer en die van de externe inhuur. Om die dubbele kosten niet ten laste van het 
organisatieonderdeel te laten komen waar de zieke medewerker thuis hoort, is er gekozen 
voor een centraal budget waarmee de kosten van de externe inhuur kunnen worden 
gedekt. 

CDA 
 
 
 

3 
(p.14) 

4 Detailhandelsstructuurvisie Vraag: 
Er worden extra gesprekken met de ondernemers in de kern Dalfsen gevoerd, leidt dit ook 
tot vertraging in het proces om tot een nieuwe detailhandelsstructuurvisie te komen? 
 
Antwoord: 
Ja dit leidt tot een vertraging. De planning van de behandeling van de nieuwe 
detailhandelsstructuur is verplaatst naar februari 2024. 
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

CDA 
 
 
 

4 5 
(p.16) 

Huisvesting Oekraïne onderwijs 

Vilsteren 

 
 

Vraag: 
Met de jaarrekening 2022 hebben we 774000,- euro gereserveerd voor de opvang 
vluchtelingen en statushouders, valt het nadeel van 8000,- euro hier niet onder? 
 
Antwoord: 
De onderwijsvoorziening voor Oekraïense leerlingen werd bekostigd middels een 
specifieke uitkering (SPUK) tot 31 juli. 2023. Deze regeling is niet verlengd, maar het 
onderwijs blijft nodig  (zie vraag 9 GB). Het verwachte nadeel in programma 5 kan alsnog 
ten laste worden gebracht van de middelen voor opvang Oekraïners (programma 7).  
 

CDA 
 
 
 

5 7 
(p. 21) 

Gezond en Actief Leven 

Akkoord 

 
 

Vraag: 
Er is een SPUK bedrag vanuit het rijk ontvangen, dit is verdeeld over in het GALA 
beschreven thema’s. Hoe zijn deze bedragen voor de verschillende beleidsthema’s tot 
stand gekomen? 
 
 
Antwoord: 
De GALA middelen zijn verdeeld op basis van de voorgeschreven indeling van het Rijk. 
De 15 verschillende specifieke uitkeringen moeten conform het voorschrift van het Rijk 
worden ingezet en verantwoord in beschreven taakvelden, gekoppeld aan beleidsvelden. 
Met deze uitkeringen worden voor een groot deel bestaande activiteiten en de 
bijbehorende middelen ondergebracht in het GALA.  
Bij de verdeling is uitgegaan van het door de raad goedgekeurde preventiebeleid en 
daaraan verbonden uitvoering. 
 

  



ChristenUnie 
Partij Vraag  

nr 
Prog Onderwerp Vraag 

CU 
 
 
 

1 1 
(p. 7) 

Bestuurscommissie adviesrecht 
 

Vraag: 
Bestuurscommissie adviesrecht, rood. Deze prestatie vervalt agv Goed Goan. Waarom 
dan 25% realisatie. Klopt de aanname dat dit % niet verder zal stijgen? 
 
Antwoord: 
Deze prestatie is op 25% gezet omdat de bestuurscommissie an sich wel onderzocht is. In 
overleg met uw presidium is gekozen voor een andere invulling van het adviesrecht. De 
raad ontvangt hiervoor een voorstel in november.  
Het klopt dat dit percentage niet verder zal stijgen, omdat er geen sprake zal zijn van 
experimenteren in 2023. 
 

CU 2 1 
(p.8) 

Stelpost Inflatie  
 

Vraag: 
Stelpost Inflatie is ingezet. Is het genoeg?  Gezien uitputting% van stelpost inflatie 100%  
en personeel  lijkt hier knelpunt te kunnen zitten voor rest 2023. 
 
Antwoord: 
We hebben op basis van de op dat moment bekende informatie zo goed als mogelijk een 
inschatting gemaakt van de financiële uitkomst over 2023. De komende maanden wordt 
duidelijk of deze inschatting de werkelijkheid gaat benaderen. In de Jaarstukken 2023 
zullen we hierover rapporteren. 
 

CU 3 1 
(p.9) 

Accountantskosten 
 
 

Vraag: 
Accountantskosten: meerwerk 28 K. Hoeveel % is dit ten opzichte van de oorspronkelijke 
opdracht? Waar zit het meerwerk in? Wat wordt gedaan om meerwerk in toekomst te 
voorkomen? Hoe is relatie/ risico met aankomende rechtmatigheidscontrole door 
gemeente? 
 
Antwoord: 
Het meerwerk is 32,9% van de oorspronkelijke opdracht. De helft daarvan heeft te maken 
met werkzaamheden die buiten de oorspronkelijke opdracht vielen (aantal SiSa-
regelingen, WNT). De andere helft heeft te maken met de onderbezetting van de 
ambtelijke organisatie en de kwaliteit van de aanlevering van de stukken. Hier is bij de 
evaluatie van de accountantscontrole naar gekeken en worden er maatregelen genomen 
om dit bij de komende jaarrekeningcontrole te voorkomen. 
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

Volgens de accountant heeft de invoering van de rechtmatigheidsverantwoording de 
volgende gevolgen: 
De invoering van de rechtmatigheidsverantwoording en de mogelijke wijziging van de 
materialiteit voor de uitvoering van de jaarrekeningcontrole 2023 hebben impact op hun 
tijdsbesteding en daarmee samenhangende kosten. Op dit moment is nog onvoldoende 
duidelijk wat de impact op de tijdsbesteding zal zijn en wat de daarmee samenhangende 
kosten zijn. Zij informeren ons hierover als hier meer duidelijkheid over is. 

CU 4 1 
(p.9) 
 
 

Verkiezingen Vraag: 
Verkiezingen + 60.000 
Hoe is de inschatting voor de aankomende verkiezingen? Worden de kosten  verkiezingen 
november  gedekt door de overheid? 
 
Antwoord: 
De geraamde kosten voor de verkiezingen in november zijn meegenomen in deze 
bestuursrapportage. De kosten moeten betaald worden uit de algemene uitkering. Zie 
verder antwoord vraag 4 Gemeentebelangen. 

CU 5 11/alg CPI index Vraag: 
CPI index van 1,7 naar 13,7. (Staat in P3, maar geldt ook in het algemeen) 

Wat betekent dit voor de rest van het jaar, maar ook voor de begroting van komend jaar? 
Wordt dan de CPI index van 13,7 gehanteerd? En wordt dit dan ook op alle door de 
gemeente te indexeren bedragen toegepast? Wat is  daarvan effect en evt sturende 
maatregel?  
 
Antwoord: 
De consumentenprijsindex (CPI) voor 2023 is 1,7%. Dit is de index die we hanteren in de 
begroting.  
Het (groot-)onderhoud van wegen wordt geïndexeerd overeenkomstig het door de 
Centraal Bureau voor de Statistiek vastgestelde ‘prijsindexcijfer grond- water- en 
wegenbouw’. Het prijsindexcijfer in 2023 is hiervoor 13,7%.  
Hierdoor ontstaat een nadelig verschil in de hoogte van de budgetten voor onderhoud 
wegen. Met dit nadeel van € 92.000 kunnen de dit jaar geprogrammeerde opgaven niet 
worden uitgevoerd. Via de 2e bestuursrapportage willen we dit repareren. 
 
Hoe de marktprijzen zich het komende jaar ontwikkelen is nog onzeker. De verwachting is 

dat structurele bijstelling van budget of het (op termijn) bijstellen van de te realiseren 

kwaliteit noodzakelijk is. 

 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

CU 
 
 
 

6 3 
(p. 12) 

Gladheidsbestrijding 
 
 

Vraag: 
Gladheidsbestrijding 
Maatregelen om efficiënter te werken leiden tot een nadeel van 30 K. Wat is de opbrengst 
van de ingezette maatregelen? 
 
Antwoord: 
De info over lokale weersinformatie en geautomatiseerde strooiers wordt gebruikt om op 
de juiste momenten en plekken te strooien. Het doel is om aan te tonen dat de 
gladheidbestrijding tijdig, op de juiste plaats en hoeveelheid wordt uitgevoerd.  
Het is op dit moment te vroeg om aan te geven of het leidt tot besparingen of extra kosten. 
Na enkele strooiseizoenen is er voldoende data verzameld om meer te zeggen over de 
kosten en de beheersing daarvan. 
 

CU 
 
 
 

7 4 
(p. 14) 

Detailhandelsstructuurvisie 
 

Vraag: 
Detailhandelsstructuurvisie:  
2e rode kruisje.  Is de oorzaak  voor kern Dalfsen klimaatwinkelstraat? Of ligt het probleem 
breder? Wat is de impact, wat zijn de leereffecten en hoe worden deze meegenomen in 
het vervolgtraject?   
 
Antwoord: 
De oorzaak kan mede het gevolg zijn van het proces van de klimaatwinkelstraat in de kern 
Dalfsen. Doel van de gesprekken is ook juist te achterhalen waar de pijnpunten zitten voor 
de ondernemers en/of wat er in hun  specifieke situatie speelt. Op basis van de 
uitkomsten van de gevoerde gesprekken willen we kijken welke (proces-)verbeteringen er 
zijn te maken. 
 

CU 
 
 
 

8 7 
(p. 20) 

Tekort passende woningen 
Beschermd Thuis 
 

Vraag: 
Tekort passende woningen Beschermd Thuis:  
Hoe groot is nu de wachtlijst een welke actie wordt hierop ondernomen? 
 
Antwoord: 
Er zijn in dit jaar 5 Beschermd Thuis- indicaties afgegeven. -Waar draagkracht van het 
sociaal systeem het toelaat wordt Beschermd Thuis in de huidige woonsituatie 
aangeboden - dat kan dus ook in het huis van ouders/verzorgers zijn 
Waar geen passende woonruimte is, wordt deze indicatie niet afgegeven.  
Dit is voor 4 inwoners het geval. 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

Voor 2024 is het lastig in te schatten hoe dit zich verder ontwikkelt, omdat het onder 
andere afhankelijk is van het aantal mensen dat een indicatie aanvraagt, hun woonsituatie 
en de benodigde of beschikbare woonruimte.  
 
Acties 
- Inzet of intensivering van ambulante begeleiding en waar mogelijk aangevuld met 
voorliggende voorzieningen.  
- Ambulante begeleiding richt zich daarbij ook op het gezamenlijk zoeken naar een 
passende woning. 
- De betrokken consulent houdt contact met de inwoner om te monitoren op stabiliteit van 
problematiek. 

CU 
 
 
 

9 Inv. 
(p. 24) 

Investeringen Vraag: 
Investeringen:  
M.b.t. af te sluiten kredieten: Hoe worden deze investeringen gefinancierd? Wat is risico  
en effect op hogere tarieven / ongunstige kredietvoorwaarden agv stijgende rentes? 
 
Antwoord: 
Voor de investeringen geldt gedurende de looptijd van deze investeringen het risico op 
prijsstijgingen als gevolg van inflatie. De investeringsuitgaven moeten gedurende de 
periode van afschrijving worden gefinancierd. Deze uitgaven worden in het geheel 
beoordeeld met de totale uitgaven en inkomsten van de gemeente. Als er hierdoor een 
financieringsbehoefte ontstaat worden leningen afgesloten.  
 

CU 10 Inv. 
(p27) 

Witte Villa 
 
 

Vraag: 
Witte villa:  
Kosten uitbreiding zouden worden gedekt uit hogere huuropbrengsten. Geldt dat ook voor 
deze extra kosten? 
 
Antwoord: 
Bij het beschikbaar stellen van de € 70.000 zijn er afspraken gemaakt met de toenmalige 
huurder. Met de huidige huurder worden nog gesprekken gevoerd over aanpassing van 
de huurovereenkomst met betrekking tot de investering van € 80.000.  
 



Gemeentebelangen 
 

Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

GB  
 
 
 

1 (p. 3) 
 

Inleiding Vraag: 
Inleiding 
De wereld is volop in ontwikkeling. De stikstofproblematiek, de roep om meer (betaalbare 
woningen en klimaatverandering als voorbeelden van complexe vraagstukken. De opvang 
van Oekraïense ontheemden en vluchtelingen is nog steeds een extra 
verantwoordelijkheid die wij moeten nemen. Er blijft daarnaast een opgave voor de 
voortdurende instroom van asielzoekers. Daarbij komt de onzekerheid van de landelijke 
verkiezingen in november en welke impact de daaropvolgende kabinetsformatie zal 
hebben op het rijksbeleid. 
Heeft de gemeente nu en straks de juiste expertise aan boord om al deze complexe 
zaken het hoofd te bieden? 
 
Antwoord: 
We merken dat de arbeidsmarkt niet meewerkt om de bezetting op peil te houden. Echter, 
we werken voor genoemde opgaven in allerlei verbanden samen met andere overheden 
en vergaren kennis via organisaties als bijv. de VNG of de P10. We hoeven het dus niet 
alleen te doen. Met de doorontwikkeling van onze organisatie en inzet van meer 
strategisch vermogen denken wij voldoende invulling te kunnen geven aan opgaven en 
ontwikkelingen. 
 

GB 2 (p. 5) Inleiding Vraag: 
ARVB 

U schrijft dit jaar van een overschot  bij het begrotingssaldo. Dit zal een tekort moeten 
zijn? 
 
Antwoord: 
Dat klopt. Hier had het woord tekort moeten staan. 
 

GB  
 
 
 

3 1  
(p. 9) 

Accountantscontrole Vraag: 
Accountantscontrole 
Is over dit meerwerk vooraf overleg geweest?  
En wat is de oorzaak, bezetting of andere zaken? 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

 
Antwoord: 
Over een deel van het meerwerk is vooraf overleg geweest (SiSa-regelingen, WNT). Een 
ander deel van het meerwerk heeft te maken met de bezetting en de aanlevering van de 
kwaliteit van de stukken. Hier is achteraf overleg met de accountant over geweest. 
 

GB 4 1  
(p. 9) 

Verkiezingen Vraag: 
Verkiezingen 

Wij zijn uitvoerders van verkiezingen. Maar aangezien dit voor andere overheden zijn, zijn 
deze kosten dan niet te declareren? 
 
Antwoord: 
Gemeenten krijgen via het gemeentefonds een jaarlijkse bijdrage voor de organisatie van 
verkiezingen. Deze bijdrage is gebaseerd op gemiddeld één verkiezing per jaar. Voor de 
onverwachte Tweede Kamerverkiezingen in november ontvangen de gemeenten dus 
geen compensatie. Gemeenten hebben hier echter geen rekening mee kunnen houden in 
hun lopende begrotingen. In het bestuurlijk overleg met de minister van BZK heeft de 
VNG aangegeven dat het noodzakelijk is om gemeenten te compenseren voor de kosten 
van de verkiezingen in november. Het ministerie heeft inmiddels een onderzoek 
toegezegd naar de kosten van de verkiezingen en naar de bijdrage die via het 
gemeentefonds aan gemeenten wordt gegeven. Dit onderzoek vindt plaats in 2024 en 
staat los van de gewenste compensatie voor de verkiezingen in 2023. 
 

GB  
 
 
 

5 3  
(p. 11) 

Materieel openbare ruimte Vraag: 
Materieel openbare ruimte 
U schrijft dat dit nadeel structureel is. Maar bij goede planning is dit toch te voorkomen op 
een incidenteel geval na? 
Of heeft dit te maken met personele onderbezetting, zoals we dat veelvuldig lezen op 
bldz. 32 en 33?  
Is deze onderzetting nog aan de orde en wanneer denkt u die op te lossen? 
 
Antwoord: 
De kosten zijn structureel omdat het onderhoud duurder is. Dit wordt veroorzaakt door 
hogere prijzen van onderdelen die vervangen dienen te worden en door hogere areidsloon 
wat in rekening wordt gebracht.  
 
Er is geen causaal verband tussen hogere onderhoudskosten en personeelstekorten. Wij 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

hebben overigens daar geen invloed op. 
De onderbezetting (blz 32 en 33) die is benoemd, doet zich voor bij het inkoopbureau 
ONS. Zij ondersteunen ons bij Europese aanbestedingen.  

GB 6 3  
(p. 12) 

Gladheidsbestrijding Vraag: 
Gladheidsbestrijding 
Je zou verwachten dat het digitaliseren voor het efficiënt uitvoeren en adequaat uitvoeren 
van uitrukken een besparing zou leveren. Waarom is deze keuze gemaakt als het een 
negatief resultaat teweegbrengt? 
 
Antwoord: 
 
De stijging van het budget wordt grotendeels veroorzaakt door de gestegen kosten voor 
inkoop van zout en onderhoud van het materieel.  
 
De info over lokale weersinformatie en geautomatiseerde strooiers wordt gebruikt om op 
de juiste momenten en plekken te strooien. Het doel is om aan te tonen dat de 
gladheidbestrijding tijdig, op de juiste plaats en hoeveelheid wordt uitgevoerd.  
Het is op dit moment te vroeg om aan te geven of het leidt tot besparingen of extra kosten. 
Na enkele strooiseizoenen is er voldoende data verzameld om meer te zeggen over de 
kosten en de beheersing daarvan. 

GB  
 
 
 

7 4  
(p. 14) 

Detailhandelstructuurvisie Vraag: 
Detailhandelsstructuurvisie 
Te lezen is dat de ontwikkeling van deze visie vertraagd wordt door de onderlinge relatie 
met enkele Dalfser ondernemers. Is het niet mogelijk om deze visie (deels) af te ronden 
zonder inbreng van de Dalfser ondernemers? Gezien deze groep het hele proces 
vertraagd. Ook gezien de samenhang tussen deze visie en andere plannen die op de 
planning staan (zoals visie Backxlaan) 
 
Antwoord: 
De detailhandelsstructuurvisie is een beleidsdocument die van toepassing is voor de 
gehele gemeente Dalfsen. Het document verdient een integrale afweging in de 
gemeenteraad. Om deze reden raden wij af om de behandeling op te splitsen.  
 
Binnen de kern Nieuwleusen vond wel een inhoudelijk discussie in het kader van de 
detailhandelsstructuurvisie plaats. Deze inbreng vanuit de kern Nieuwleusen voor de 
detailhandelsstructuurvisie is wel als inbreng meegenomen bij het visietraject Backxlaan.  
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

GB  
 
 
 

8 5  
(p. 16) 

Kulturhusen Vraag: 
Kulturhusen 
U schrijft dat dit in 2023 een incidenteel nadeel is. Maar de eigenaarslasten ozb komen tlv 
gemeente, dan is dit toch structureel. Of komt hierin verandering door de op stapel 
staande harmonisatie Kulturhusen? 
 
Antwoord: 
Het eigenaarsdeel OZB maakt geen deel uit van de harmonisatie Kulturhusen. Er is  
inderdaad sprake van een structureel nadeel. Dit zal tevens worden meegenomen in de 
reguliere P&C cyclus.   
 

GB 9 5  
(p. 16) 

Huisvesting Oekraïners 
onderwijs Vilsteren 
 
 

Vraag: 
Huisvesting Oekraïners onderwijs Vilsteren 
Stopt deze school eind 2023? Dan huisvesten we toch nog steeds Oekraïners? En zijn 
deze onkosten ook niet budgetneutraal omdat ze onderdeel zijn van de algemene 
uitkering? 
 
Antwoord: 
Uit recent ontvangen informatie blijkt dat door de nog voortdurende in- en uitstroom van 
Oekraïense leerlingen ook na eind 2023 de voormalige basisschool in Vilsteren nog nodig 
blijft voor onderwijs. Wel zijn enkele Oekraïense leerlingen inmiddels uitgestroomd naar 
enkele basisscholen en vindt overleg plaats over stapsgewijze uitstroom naar de 
vervolgscholen. 
Zie verder de beantwoording van vraag 4 CDA.   
 

GB  
 
 
 

10 6  
(p. 18) 

ev. Inkomensondersteuning en 
soc.domein 
 
 

Vraag: 
ev. Inkomensondersteuning en soc.domein 
Hoeveel uitkeringsgerechtigden heeft de gemeente op dit moment? 
 
Antwoord: 
In augustus 2023 zijn 219 bijstandsuitkeringen verstrekt.  
 

GB  
 
 
 

11 7  
(p. 20) 

WSW en beschut werk Vraag: 
WSW en beschut werk. 
Is het werkelijk nadeel nu 258K of 215K. Uw berekening komt uit op 215K 
 
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

Antwoord: 
Het werkelijke nadeel WSW en beschut werk is 258.000.  
Er is sprake van een verwacht nadeel van 215.000 op WSW en 43.000 door een toename 
van het aantal mensen met een Nieuw-beschut indicatie. Per saldo een nadeel van 
258.000. 
 

GB 12 7  
(p. 22) 

Beschermd Thuis Vraag: 
Beschermd Thuis 
Een voordeel omdat wij een tekort hebben op passende woonruimte. Zet dit beeld zich 
door in 2024? 
 
Antwoord: 
Zie beantwoording vraag 8 CU. 
 

GB 13 7  
(p. 22) 

Rolstoel nadeel Vraag: 
Rolstoel nadeel 
Werken we al met een inkomens/vermogenstoets. Of is dit wishful thinking? In hoeverre 
vergoeden ziektekostenverzekeraars deze hulpmiddelen? 
 
Antwoord: 
Binnen de WMO is een inkomenstoets helaas niet mogelijk. Dit past niet binnen de 
juridische kaders van de wet. 
 
Vanuit de basisverzekering is alleen een vergoeding voor de huur van een tijdelijke 
rolstoel mogelijk voor maximaal 26 weken (perspectief herstel). 
De Wmo is voorziet het leveren van rolstoelen voor inwoners die langer dan 26 weken of 
permanent een rolstoel nodig hebben om thuis zelfstandig te kunnen blijven wonen of om 
zich in huis en daarbuiten goed te kunnen verplaatsen.  
 
De Wlz regelt inzet van hulpmiddelen voor inwoners met een WLZ indicatie die in een 
instelling wonen.  
Wlz-gerechtigden die niet verblijven in een instelling, maar hun zorg ontvangen op basis 
van een volledig pakket thuis (vpt), een persoonsgebonden budget (pgb) en/of een 
modulair pakket thuis (mpt), hebben geen aanspraak op het individueel gebruik van 
mobiliteitshulpmiddelen ten laste van de Wlz, maar vallen ook onder de Wmo.  
 
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

GB 14 Inv. 
(p. 32) 

Vervanging auto's Vraag: 
Vervanging auto’s 
Wordt er in de vervanging van auto’s rekening gehouden met de overgang naar 
elektrische auto’s en is daar ook naar gerekend? 
 
Antwoord: 
Waar mogelijk houden we rekening met de overgang naar elektrische voertuigen.  
 

 


